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Pedagogická fakulta MU         Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2021/2022 

Č. j. MU-IS/226473/2021/1543443/PdF 

 

Zápis z 2. zasedání AS PdF MU 

ze dne úterý 2. listopadu 2021 

(od 14:00, konferenční místnost RUV, Poříčí 7) 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků:  Studentská komora: 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   Bc. Michal Bezůšek 

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc.   Bc. Ondřej Voráč  

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   Mgr. et Mgr. et Mgr., Bc. Lucie Hájková 

Mgr. Petr Kamenický, Ph.D.    Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

doc. Mgr. Jana Kratochvílová, Ph.D.   Bc. Eliška Maršíková 

PhDr. Mgr. Dana Zámečníková, Ph.D.  Michaela Skalníková 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.    Filip Versteeg 

Mgr. Anastasija Sokolova, Ph.D.    

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.      

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.     

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

       (přítomno celkem 18 senátorek a senátorů) 

Omluveni: 

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.  

Karel Frnka 

Bc. et Bc. Dominik Levíček 

Dominik Justin Zelinka  

Mgr. Pavla Žáková      

 

Hosté:  

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. 

prof. PhDr. Mgr. Tomáš Janík, Ph.D. 

doc. PhDr. David Kroča, Ph.D. 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. 

Mgr. Ing. Daniela Němcová 

Mgr. Jan Šplíchal 

Mgr. Petr Šimík 

 

Zapisovatel: 

Mgr. David Košatka  
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Návrh programu zasedání senátu: 

 

1. Organizační informace 

2. Schválení programu zasedání  

3. Schválení zápisu z 1. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2021/2022 

4. Doplňující volba členky/člena Ekonomické komise PdF MU 

5. Doplňující volba členky/člena Legislativní komise PdF MU 

6. Doplňující volba členky/člena Informační komise PdF MU 

7. Schválení návrhu na zástupkyni/zástupce PdF MU v Komisi pro stravovací politiku RMU 

8. Různé 
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1. Organizační a personální informace 

Předseda Adam zahájil 2. zasedání AS PdF MU v roce 2021/2022, přivítal členy a členky 

akademického senátu i hosty. Připomněl, že všichni senátoři a senátorky musí mít během 

zasedání k dispozici počítač nebo chytrý telefon z důvodu tajného hlasování v IS. Dále oznámil 

změny ve složení AS a přivítal novou senátorku Mgr. et Mgr. et Mgr., Bc. Lucii Hájkovou, 

která nahrazuje senátorku Krňávkovou (dříve Hegerovou). 

2. Schválení programu zasedání  

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Petra Najvara a sen. Ondřeje Voráče 

jako skrutátory 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2021/2022. 

Pro: 17, proti: 0, zdrželo se: 0. 

Předseda Adam požádal senát o schválení předloženého pořadu zasedání. 

AS PdF MU schvaluje program 2. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2021/2022, jak 

byl předložen. 

Pro: 17, proti: 0, zdrželo se: 0 

 

3. Schválení zápisu z 1. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2021/2022. 

 

Předseda Adam obdržel po zveřejnění zápisu jedno formulační zpřesnění od sen. Najvara, 

které zapracoval. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 1. zasedání AS PdF MU v akad. 

roce 2021/2022. 

Pro: 17, proti: 0, zdrželo se: 0 

 

4.  Doplňující volba členky/člena Ekonomické komise PdF MU 

Předseda Adam připomněl, že se v Ekonomické komisi uvolnilo místo po sen. Kopečném, 

který se vzdal mandátu. Dále připomněl, že komise může fungovat, i když nemá plný počet 

členů, tj. 7, ale předsedové všech tří senátních komisí souhlasili s doplňujícími volbami. 

Následovaly nominace. 

Sen. Vrubel navrhl sen. Zámečníkovou. 

Předseda Adam požádal sen. Zámečníkovou, zda by chtěla říct něco ke své motivaci 

pro členství v komisi. 

Sen. Zámečníková se chce zapojit do veškerých činností, které souvisí s členstvím v AS. Tato 

komise ji byla ze všech ostatních nejbližší. S nominací souhlasila. 

 

Další nominace nebyly oznámeny. 
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Na zasedání se dostavila sen. Zuzana Szabó Lenhartová. Aktuální počet přítomných senátorek 

a senátorů: 18. 

 

Sen. Vrubel vnesl dotaz ohledně postupu, jakým bude hlasovat v tajné volbě sen. Šibor, když 

nemá potřebné elektronické zařízení. Navrhl využít počítat, který je k dispozici v místnosti 

RUV.  

Sen. Šibor souhlasil. 

Předseda Adam vyvolal hlasování o nové člence Ekonomické komise (všechna hlasování 

týkající se členství v komisích proběhla jako tajná volba v aplikaci E-volba v IS MU). 

AS PdF MU schvaluje sen. Danu Zámečníkovou jako novou členku Ekonomické komise AS 

PdF MU.  

Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 1 

 

5. Doplňující volba členky/člena Legislativní komise PdF MU 

Předseda Adam připomněl, že se v Legislativní komisi uvolnilo místo po sen. Krňávkové 

(dříve Hegerové) a vyzval přítomné senátorky a senátory k nominacím.  

 

Nebyly vzneseny žádné návrhy, komise zůstane prozatím šestičlenná. 

 

 

6. Doplňující volba členky/člena Informační komise PdF MU 

Předseda Adam oznámil, že se v Informační komisi uvolnilo místo po sen. Kopečném.  

Sen. Kamenický navrhl nominovat sen. Sokolovou. 

Sen. Sokolova s nominací souhlasila. 

 

Další nominace nebyly vzneseny. 

 

Předseda Adam zahájil hlasování o nové člence Informační komise. 

 

AS PdF MU schvaluje Anastasii Sokolovou jako novou členku Informační komise AS PdF MU. 

 

Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 1 

 

Předseda Adam oznámil, že sen. Sokolova se stala novou členkou Informační komise a 

pogratuloval jí. 

 

 

7. Schválení návrhu na zástupkyni/zástupce PdF MU v Komisi pro stravovací politiku RMU 

Předseda Adam: jedná se o komisi, která funguje pod hlavičkou RMU. Místo v komisi se 

uvolnilo po sen. Krňávkovké (dříve Hegerové). Členové této komise mohou mimo jiné 

intervenovat v záležitosti menzy, která se má brzy na PdF otevírat. (Vedení PdF MU již navrhlo 

jako zástupce akademiků za PdF MU sen. Vrubela, ten se jmenováním souhlasil.) 

Děkan Němec doplnil, že komise začala fungovat již za rektora Fialy. Komise se schází 1x za 

semestr a diskutuje témata skladby jídelníčku, ale také např. environmentálními témata spojená 
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se stravováním v menze. Členství v této komisi není formální, ale řeší důležité otázky 

s reálnými dopady. 

Předseda Adam vyzval senátorky a senátory k nominacím.  

Sen. Kamenický oznámil nominaci sen. Voráče, který nominaci přijal. 

Sen. Skalníková navrhla nominaci sen. Hájkové, která nominaci přijala. 

 

Předseda Adam vyzval senát, aby se ujal tajné volby v IS MU. 

 

Sen. Voráč: 4 hlasy 

Sen. Hájková: 13 hlasů 

 

AS PdF MU schvaluje sen. Lucii Hájkovou jako zástupkyni studentů za PdF MU v Komisi pro 

stravovací politiku MU. 

 

8. Různé 

Předseda Adam požádal členy vedení fakulty, aby senát seznámili s aktuálním stavem přípravy 

rozpočtu MU pro rok 2022. 

Děkan Němec představil změny v pravidlech rozpočtu. Dle slov rektora MU se očekává mírný 

nárůst v rozpočtu pro vysoké školy. Zároveň je pravděpodobné, že univerzita bude navyšovat 

tarifní mzdy pro akademické i neakademické pracovníky. Mluví se o zvyšování o cca 10-15 

procent. Nově se zohledňuje aktuální počet studentů. Toto kritérium je pro fakultu příznivé. 

Počet studentů PdF by měl podle prognóz mírně růst. Měl by být zachován poměr akademiků 

k počtu studentům. V tuto chvíli je tento počet přibližně 21,7 studentů na akademika. Nově 

nebudou financování studenti, kteří by byly fakultou přijati pod percentilem 30. Modelace 

v tuto chvíli nejsou k dispozici, měly by být schvalovány AS MU v prosinci 2021. Jedná se o 

opatření, pro případ že by některá fakulta nabírala více studentů. 

Sen. Vrubel doplnil, že byly přijaty změny v kritériu K, tedy v hodnocení tvůrčí činnosti. Nově 

jsou zohledňovány publikační výstupy uveřejněné ve SCOPUS a také projekty aplikačního 

výzkumu. Ekonomická komise má tento text k dispozici a před univerzitním jednáním jej ještě 

bude diskutovat. 

 

Předseda Adam uvedl, že má k dispozici několik bodů od sen. Levíčka, který se zasedání 

nemohl z důvodu nemoci zúčastnit a předal slovo sen. Bezůškovi. 

Sen. Bezůšek se dotázal, jestli má fakulta v souvislosti s posledním vývojem cen energií 

zafixovanou cenu energií a zda PdF s těmito změnami počítá v rámci rozpočtu. 

Tajemnice Němcová: cena je fixovaná ročně. Nakupuje se na komoditní burze na úrovni celé 

univerzity. Je však dle prognóz potřeba počítat přibližně s třetinovým nárůstem. Z hlediska 

dodávek tepla jsou Teplárny Brno momentálně jediný možný dodavatel. Zde se zálohy zvedají, 

jedná se o monopolního dodavatele. Energie se tedy pro příští rok navýší. 

Děkan Němec doplnil, že fakulta nemůže dělat nic jiného než šetřit. Dodavatelé jsou vybíráni 

prostřednictvím veřejné soutěže. Teplárny si v tomto smyslu vezmou zpět to, co se fakultě 

podařilo ušetřit během Covidu. 

 

Sen. Bezůšek přiblížil další téma – fotografie z promocí, jejichž kvalita dle studentské komory 

neodpovídá ceně. Toto téma bylo akcentováno i na sociálních sítích, kde se do diskuze zapojila 
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desítka komentujících studentů. Doptal se, jak vlastně pořizování fotografií při promocích 

funguje a zda by se nedalo postupovat jinak, např. přes jiného dodavatele. 

Děkan Němec potvrdil, že se jedná o agendu, kterou ve své funkci ještě neměl prostor řešit. 

Dodavatelem je fotografická firma, která pořizuje fotky z promočních obřadů pro fakultu 

dlouhodobě. Kdyby jako absolvent obdržel nekvalitní fotografie, které si navíc nemůže ani sám 

vybrat, osobně by fotky reklamoval. Tématem se již zabývá i tajemnice Němcová, mj. zjišťuje, 

jak tato záležitost funguje na jiných fakultách (např. zveřejnění fotografií v IS apod.). Děkan 

chce toto téma řešit a hledat alternativní možnosti pořizování fotografií.  

Tajemnice Němcová doplnila, že se jedná o neformální spolupráci, jež není smluvně ošetřená. 

Některé fakulty mají nastavenou platbu paušálem s tím, že fotografie jsou hrazeny z poplatku 

za promoci. 

Sen. Bezůšek toto téma otevřel na základě FB diskuzí. I on navrhl zvýšit cenu za promoce a 

fotografie dodávat v digitální formě. V tomto ohledu vnímá prostor pro zlepšení. 

Předseda Adam požádal vedení fakulty, aby senát v této věci průběžně informovalo.  

 

Předseda Adam se obrátil na přítomné senátory z AS MU s dotazem, jaká témata se aktuálně 

v rámci AS MU diskutují.  

Sen. Vrubel: velká část diskuze na posledním zasedání byla věnována tomu, v kolik hodin by 

mělo zasedání senátu začínat. Nově bylo schváleno 15:00 místo původních 16:00. 

Mgr. Košatka doplnil informace o schvalování věcných břemen a investic univerzity, mezi 

kterými byl i CVIDOS. Dalším tématem byla pandemická situace a potenciální restrikce 

v kontextu univerzity. 

 

Sen. Kamenický se otázal členů vedení PdF, zda je známo aktuální množství nakažených 

studentů Covidem v rámci fakulty. 

Tajemnice Němcová: evidence pozitivně testovaných probíhá skrze IS, kde je na 

zodpovědnosti každého studujícího, aby tuto skutečnost nahlásil. Aplikace v IS by mohla být 

rozšířena o funkce, které jsou nyní dostupné pouze pro zaměstnance v INETu. Fakulta 

momentálně nemá možnost trasovat jednotlivé studenty a zaměstnance. 

Děkan Němec potvrdil, že legislativně není možné studenty trasovat. 

Tajemnice Němcová dodala, že u zaměstnanců i studentů se čísla zvedají exponenciálně, u 

studentů tato čísla eviduje vedoucí Studijního oddělení Mgr. Šimík. 

Mgr. Šimík může čísla na vyžádání dodat. Má přístup do aplikace, která funguje centrálně 

v rámci MU. Existují vybrané osoby na fakultách, které mají k těmto datům přístup. 

 

Předseda Adam avizoval, že další zasedání svolá s největší pravděpodobností na 7. 12. 2021. 

 

Sen. Vrubel připomenul plánovaný vánoční večírek na fakultě. 

Děkan. Němec všechny srdečně pozval na úterý 7. 12. 2021, kdy by na dvoře Poříčí 7/9 mělo 

proběhnout tradiční slavnostní rozsvícení vánočního stromu.  

 

Předseda Adam poděkoval všem přítomným za účast a ukončil 2. zasedání AS v akademické 

roce 2021/2022.  

 

Zapsal: Mgr. David Košatka 2. 11. 2021 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS PdF MU, v Brně, dne 9. 11. 2021 
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Usnesení z 2. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2021/2022 

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Petra Najvara a sen. Ondřeje 

Voráče jako skrutátory 2. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2021/2022. 

 AS PdF MU schvaluje program 2. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 

2021/2022, jak byl předložen. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 1. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2021/2022. 

 AS PdF MU schvaluje sen. Danu Zámečníkovou jako novou členku člena Ekonomické 

komise AS PdF MU. 

 AS PdF MU schvaluje sen. Anastasii Sokolovou jako novou členku Informační komise 

AS PdF MU. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen Elišku. Maršíkovou jako 

členku disciplinární komise. 

 AS PdF MU schvaluje sen. Lucii Hájkovou jako zástupkyni studentů za PdF MU v 

Komisi pro stravovací politiku MU 

 

 

 

 

 

 

 


